
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ VÝBORU ČSPA 
 

Datum:  4. 4. 2025 

Čas:  14:30 – 16:30 h 

Místo: Kooperativa, Praha 8 – Karlín, Pobřežní 665/21, zasedací místnost A312A, videokonference 

(Microsoft Teams Meeting) 

Pozváni: Petr Bohumský, Libuše Haubeltová, Jan Kořistka, Aleš Král, Miroslav Šimurda, Monika 

Šťástková, Jan Šváb, Pavel Zimmermann, Kamil Žák, Šárka Havlíčková 

Přítomni: Libuše Haubeltová (on-line), Jan Kořistka (on-line, do 16:00), Aleš Král, Miroslav Šimurda, 

Monika Šťástková, Pavel Zimmermann, Kamil Žák, Šárka Havlíčková 

Host: Radek Hendrych (on-line) 

 

Bod programu Obsah 

Přihlášky Přihlášky: 

• Tomáš Hanzlíček 

• Vilém Plaček 

• Šimon Šindelář 

Přijati. 

Úkoly Úkol číslo 99 – trvá, termín posunut na červen 

Úkol číslo 121 – splněno, nabídka obdržena, bod Zasedání AAE v Praze 

Úkol číslo 124 – trvá, před termínem 

Úkol číslo 125 – splněno, bod Hybridní valná hromada 2025 

Úkol číslo 126 – travá, před termínem, zasedání AAE se koná 9.-11. 4. 

Úkol číslo 127 – splněno, bod Různé 

Aprobační 

komise 

Pracovní skupina žádosti o nové osvědčení připravuje aktualizaci informací na web 

(průvodce žádosti o certifikát). 

Pracovní skupina na vyhodnocování plnění požadavků dalšího vzdělávání provedla 

vyhodnocení. Příprava komunikace na členy, kteří požadavky neplní. 

Další jednání komise je naplánováno na 28. 4. 

Zveřejnění 
seznamu členů 
na webu 

Z pohledu GDPR existuje oprávněný zájem společnosti seznam členů (jméno, příjmení) 

zveřejnit s tím, že každý člen by měl být dopředu informován o tomto záměru. Nabízí se 

oznámení na valné hromadě a zveřejnění v dalším roce. Se zveřejněním počkáme na 

výsledek vyhodnocení plnění požadavků dalšího vzdělávání. 
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Typy členství Diskutováno, zda ke stávajícím kategoriím členství chceme mít další kategorii, která bude 

cílena na členy, kteří se chtějí (z jakéhokoliv důvodu) vzdát osvědčení, ale chtějí zůstat 

členy společnosti. 

Aleš připraví návrh na červnový výbor. 

Zasedání AAE 
v Praze 

Nabídka VŠE upřesněna. 

Marketingová agentura připravuje nabídku prostorů na Brumlovce. 

Hybridní valná 

hromada 2025 

Zkoumána nabídka VŠE na hybridní valnou hromadu, prověříme alternativy 

v Kooperativě a EY. 

Certifikace Memoranda uzavřena s VŠE a MUNI. 

Mapování sylabů k dispozici pro MUNI a MFF UK. VŠE ve vyjednávání a přípravě. 

Pracovní 

skupina 
aktuárská 

Rekordní účast na pracovní skupině dne 28. 3. Hlásí se zájemci o účast v pracovní skupině 

na téma dopadu klimatických rizik do pojištění. 

Jarní 
aktuárské 

setkání 

Program zajištěn, čeká se na potvrzení posledních přednášek. 

Ubytování také zajištěno, i když bude méně komfortní (vzdálenější) než v minulých 

letech. 

Registrace bude spuštěna zhruba v polovině dubna. 

Inkluze data 
science a AI 

Otázky ohledně využití nástrojů data science a AI v každodenní praxi členů společnosti a 

přístupů v moderní statistice. Otázkou je i případná nutnost změny strategie společnosti  

Mirek pozve na jednání výboru Lukáše Vermacha (vedoucí pracovní skupiny DS AI), aby 

prezentoval připravovaný článek. 

Newsletter Šablona newsletteru je v přípravě, probíhá dokončování. Máme nabídku školení použití 

newsletteru. 

Článek k historii spolku se začne připravovat v nejbližších dnech. 

Plánujeme připravit i souhrn diskuse z JASu k tématu klimatu, zejména povodní. 

Finance Vystaveny faktury na členské příspěvky, cca 70 % uhrazeno. 

Příprava daňového přiznání, k podání do konce dubna. 

Různé Převod e-mailu pod Microsoft: zatím bez akce, testování a prověřování praktických 

dopadů přechodu. 

Úprava titulní strany webu. Kamil upřesní zadání, Šárka následně pošla na Query. 
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Další jednání 21. 5. 2025 15:00, MS Teams 

20. 6. 2025 15:00, MS Teams 

informace, úkol, rozhodnutí 

Zapsal: Kamil Žák, 4. 4. 2025 

 

Seznam úkolů 

Číslo Datum 
zadání 

Termín Úkol Stav 

99 17. 6. 30. 6. Honza Š a Mirek domluví schůzku s ČNB s cílem obnovení vzájemné 

komunikace 

Trvá 

121 24. 1. 28. 2. Šárka zjistí cenové možnosti pronájmu prostor VŠE pro účely 

organizace zasedání AAE v roce 2026 

Splněno 

124 24. 1. 31. 5. Kamil připraví formulář s žádostí o CERA certifikát tak, aby odpovídal 

schválenému CERA certifikátu 

Trvá 

125 24. 1. 28. 2. Šárka poptá možnost organizace hybridní valné hromady 2025 na 

VŠE 

Splněno 

126 28. 2. 30. 4. Kamil a Honza Š zjistí na AAE meetingu v Edinburghu, jak přistupují 

v jiných zemích k aktuárům, kteří odejdou do penze a přestanou plnit 

podmínky celoživotního vzdělávání 

Trvá 

127 28. 2. 4. 4. Šárka zjistí, zda Business Basic účty od Microsoftu mají možnost 

Outlooku a následně cenovou nabídku, kolik by stálo přesunutí 

 e-mailu k Microsoftu 

Splněno 

128 4. 4. 20. 6. Aleš připraví návrh přístupu ke členům, kteří se chtějí (z jakéhokoliv 

důvodu) vzdát osvědčení, ale chtějí zůstat členy společnosti 

Nový 

129 4. 4. 21. 5. Mirek pozve na jednání výboru Lukáše Vermacha (vedoucí pracovní 

skupiny DS AI), aby prezentoval připravovaný článek 

Nový 

130 4. 4. 21. 5. Kamil upřesní zadání úprav titulní strany webu, Šárka následně 

zadání předá na Query 

Nový 

 


